
KOMISJA ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

 I INFRASTRUKTURY PRZESTRZENNEJ 

RADY POWIATU ZGIERSKIEGO 

w kadencji 2014-2018 

 

Protokół Nr 28/16 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 20 grudnia 2016 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

  

W posiedzeniu udział wzięło 9 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu.  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Przeanalizowanie skargi na Starostę Zgierskiego. 

3. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych oraz wykonaniu prac związanych                     

z remontami i przebudową dróg Powiatu Zgierskiego zapisanych w budżecie na rok 2016. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXVII sesję Rady Powiatu Zgierskiego.  

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Pietruszewski otworzył 28 posiedzenie Komisji  

i przedstawił  porządek posiedzenia.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Przeanalizowanie skargi na Starostę Zgierskiego. 

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota przedstawił motywy skargi stwierdzając, iż skarżący 

korzystał z usług w punkcie zamiejscowym Wydziału Komunikacji i nie otrzymał tam 

zastępczego dowodu rejestracyjnego. W punkcie zamiejscowym nie było możliwości 

wystawienia dokumentu, po dokument trzeba przyjechać do Zgierza, a skarżący chciał 

otrzymać dowód od razu. Brak takiego wtórnika powodował, iż pojazd nie miał prawa 

poruszać się po drogach publicznych. Wiadome było, że punkty załatwiają jedynie określone 

sprawy. Od marca 2017 roku punkty będą działały już z pełną obsługą rejestracyjną, oprócz 

wydawania prawa jazdy, które dalej będzie wydawane na ul. Długiej w Zgierzu. 

 

Radny Dominik Gabrysiak zauważył, iż skargi tej zapewne by nie było, gdyby funkcjonowały 

dawne Oddziały Zamiejscowe Wydziału Komunikacji.  

 

Radna Krzysztofa Kubiak dopytywała, czy skarżący został poinformowany, że nie otrzyma 

tego dowodu od razu. 

 

Starosta potwierdził, że skarżący został o tym poinformowany, tylko chciał od razu na 

miejscu otrzymać ten dokument.  

 

 

 

 



Naczelnik Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Zgierzu Tomasz Wojciechowski 

doprecyzował, iż skarżący zawnioskował o wydanie pozwolenia czasowego i zgodnie                       

z rozporządzeniem w sprawie szczegółowych czynności dowód się zatrzymuje, kasuje                    

i wydaje się pozwolenie czasowe. Wiadome jest, że tych czynności dokonuje się w Zgierzu, 

czyli w miejscu, w którym jest dostęp do systemu CEPiK, by można odpowiednie dane 

wprowadzić. W punktach - zgodnie z zarządzeniem Starosty – odbywa się jedynie 

przyjmowanie i wydawanie dokumentów i każdy klient ma o taką informację. Naczelnik 

skonstatował, iż skarżący w swej skardze jedynie chciał wyrazić swe niezadowolenie 

związane z koniecznością oczekiwania na załatwienie sprawy w punkcie zamiejscowym.  

 

Radny Michał Pieruń zauważył, że skarżący jak składał wniosek to był poinformowany 2-3 

dniowym oczekiwaniu na wnioskowane dokumenty. Czy został poinformowany, że gdyby 

przyjechał załatwić sprawę w Zgierzu, to uniknąłby konieczności oczekiwania.   

 

Naczelnik powiedział, że skarżący był poinformowany, nawet w skardze o tym nadmienił,            

że był w Zgierzu, tylko z uwagi na to że była kolejka zrezygnował.  

 

Według przewodniczącego Komisji skarga jest niezasadna, gdyż skarżący był 

poinformowany, jaki jest czas oczekiwania na załatwienie sprawy w punkcie zamiejscowym                

i wniosek tam złożył. 

 

Według radnego Grzegorza Kuny skarga jest niezasadna. Niemniej jednak zdarza się słyszeć 

głosy krytyczne dotyczące funkcjonowania w takim kształcie punktów zamiejscowych. 

Cieszy zatem wypowiedź Starosty, że owe punkty zaczną działać w pełnym wymiarze od 

marca 2017 i wówczas skończą się tego typu skargi.   

 

Radny Dominik Gabrysiak powiedział, że nie jest w stanie zrozumieć, po co czekaliśmy                  

2 lata, skoro to miesięcznie kosztuje 4 tys. zł na każdy z tych oddziałów. 

 

Przewodniczący Komisji po analizie przedmiotowej sprawy zaproponował, aby Komisja 

wnioskowała o uznanie skargi za niezasadną. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek o uznanie skargi za niezasadną. 

 

Ad. 3 

Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych oraz wykonaniu prac związanych z remontami  

i przebudową dróg Powiatu Zgierskiego zapisanych w budżecie na rok 2016 stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Starosta przedstawił informację.  

 

Radny Władysław Sobolewski dopytał, czy droga Parzyce – Leśmierz będzie wykonana  

w przyszłym roku. 

 

Starosta Zgierski potwierdził. Ona jest juz po przetargu, podpisana jest umowa. Firma                       

z Grodziska, która wygrała u nas dwa przetargi, kończy aktualnie wykonywanie drogi na 

terenie gminy Głowno. Jeśli chodzi o Parzyce, to nie było sensu teraz rozpoczynać jakichś 

cząstkowych prac. W przyszłym roku wiosną, jak tylko będzie możliwe prace zostaną 

rozpoczęte. 

 

 



Radny Zbigniew Antczak nawiązał do wykonania nakładki na ul. Kasprowicza. Posiada 

informację, że wykonawca został wyłoniony na początku grudnia, pogoda mogłaby pozwolić 

na wykonanie nakładki. Jaki był powód, że to nie zostało zrealizowane.  

 

Starosta odpowiedział, że zdarza się tak, że po wyłonieniu wykonawcy, nie zawsze są oni 

zainteresowani by od razu przystąpić do wykonywania prac. Czasem w sposób zamierzony 

przedłużają proces podpisania umowy, kierują też dodatkowe zapytania i czas leci. 

Wykonawca ten właśnie tak postąpił. Firma nie była zainteresowana fizycznym wykonaniem 

i sztucznie wydłużała czas.  

 

Radny Zbigniew Antczak zauważył, że przecież umowa jest podpisywana z datą realizacji  

do konkretnego dnia i ze wskazaniem od kiedy powinni te prace rozpocząć. Czy umowa jest 

podpisana. 

 

Naczelnik Wydziału Drogownictwa Starostwa Powiatowego w Zgierzu Robert Kowalski 

odparł, iż w dniu dzisiejszym podpisane zostały umowy na Grotniki i na ul. Kasprowicza.    

My mamy 7 dni na przekazanie terenu budowy, a po tym czasie – jeśli będą sprzyjające 

warunki – mogą wykonawcy wejść. Trzeba mieć jednak świadomość, iż po rozpoczęciu prac 

należałoby to zakończyć, przynajmniej ułożyć warstwę wyrównawczo-wiążącą,                              

w przeciwnym razie może dojść do osłabienia konstrukcji i będzie gorzej niż teraz jest.                

Poza tym na ul. Kasprowicza, oprócz samej nakładki, są również  

do wykonania roboty towarzyszące, czyli sprawy odwodnieniowe. Ogólnie prace te są do 

przeprowadzenia w tydzień. Ruch w tym miejscu może się odbywać cały czas, ponieważ 

droga jest szeroka. 

 

Ad. 4 

1. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego                

na rok 2017. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2. Projekt Uchwały nr XXIII/266/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 12 września 2016 

r. w sprawie zmiany uchwały nr XVI/197/16 Rady Powiatu Zgierskiego  

z dnia 19 lutego 2016 r. w sprawie zmiany uchwały nr VI/60/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 marca 2015 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Powiatu Zgierskiego, których właścicielem  

lub zarządzającym jest Powiat Zgierski, oraz warunków i zasad korzystania  

z tych przystanków. 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2016.  

 

Starosta przedstawił projekt uchwały. 

 

 

 



Radny Witold Kosmowski nawiązał do zadania „Budowa chodnika w pasie drogi                     

Nr 5104E w Smolicach” – 16.500 zł. Niedawno te środki zdejmowaliśmy, bo powiat nie 

wykonał tego zadania, chociaż dostał dotację. Co się zmieniło, że teraz te środki się 

pojawiają ,i co będziemy za tę kwotę robić, czy dokumentację techniczną? 

 

Starosta wyjaśnił, że jest to zabezpieczenie środków na zapłacenie za wykonaną 

dokumentację. W związku z tym musiało nastąpić przywrócenie tych środków. Rzeczą 

oczywista jest, że nieraz trzeba tak robić, żeby zabezpieczyć środki na jakieś zadania, 

które się pojawiają, żeby to było w jakiś sposób płynne.  

 

Naczelnik Wydziału Drogownictwa dodał, że dokumentacja jest już przygotowana jeśli 

chodzi Smolice, Zgierz oraz Ustronie i Grotniki.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie dotyczącym 

Komisji. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017          

po autopoprawkach z dnia 15 grudnia 2016 r. 
 

Starosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Radny Dominik Gabrysiak przekazał, że z odpowiedzi na interpelację wynika,                           

że dysproporcje są duże w zakresie inwestycji. Chciałby, aby Starosta zwrócił uwagę,  

jak przedstawia się partycypacja poszczególnych gmin w tych inwestycjach drogowych.  

 

Starosta oznajmił, iż dysproporcja przedstawiona w odpowiedzi na interpelację się będzie 

zmniejszać, bo na sesji radni otrzymają jeszcze propozycje inwestycji oświatowych, m. in.  

w Ozorkowie także. Także te dysproporcje, które się tworzą w jakimś czasie, później 

zostają  niwelowane. Według Starosty Ozorków nie zostanie gorzej potraktowany niż inne 

jednostki samorządowe.  

 

Radny Dominik Gabrysiak nawiązał do listu intencyjnego z 2012 r. podpisanego 

pomiędzy Gminą Miasto Ozorków i Powiatem Zgierskimi. Zapisy zawarte w tym 

dokumencie przez Miasto Ozorków zostały wykonane w 100%, a jeśli chodzi o powiat,     

to dwa punkty nie są wykonane. Wszystko wskazuje na to, że   ul. Traugutta w Ozorkowie 

wspólnie uda się zrobić, natomiast ma obawy co do wykonania boiska przy ZSZ                        

w Ozorkowie. Radny dopytywał, czy zgodnie z zapowiedzią w styczniu zostanie złożony 

wniosek na to boisko. 

 

Starosta odpowiedział, że wniosek nie zostanie złożony, z uwagi na brak środków na 

boiska. Zarząd planował złożyć wniosek salę dydaktyczną plus modernizacja budynku. 

Jednak w żaden sposób nie można budowy boiska podciągnąć pod modernizację budynku. 

W związku z tym jest decyzja, żeby złożyć wniosek na tzw. szeroko rozumianą Sportową 

Szkołę na salę dydaktyczną plus remont hali gimnastycznej zamiast tego boiska. 

Wszystkiego od razu się nie zrobi, trzeba na pewne rzeczy poczekać i zrobić trochę 

później. Ponadto, jeśli chodzi o Ozorków, to mamy zapewnione środki na 

termomodernizację DPS w kwocie około 3 mln zł. Także już te dysproporcje się 

zmniejszają.  

 

 

 



Radny Dominik Gabrysiak przypomniał, że zleciliśmy sporządzenie dokumentacji, 

zapłaciliśmy 27 982,50 zł. W związku  z brakiem ofert ponowne zapytanie było                       

14 listopada, a regulamin, który mówił  o tym że nie można składać wniosków na boiska, 

był 28 października, więc 2 tygodnie wcześniej. Przygotowaliśmy ten dokument za prawie           

30 tys. zł i teraz do szuflady go schowamy?  

 

Starosta wskazał, iż w takiej samej sytuacji jest Szkoła Zawodowa w Głownie, też mają 

dokumentację na boisko i również nie można złożyć wniosku na budowę boiska.                   

Po prostu musimy w następnych latach występować do Ministerstwa Sportu i uzyskać 

środki na budowę tych boisk. Jednakowoż nie nastąpi to w 2017 roku.  

 

Radny Dominik Gabrysiak nawiązał do nieprawidłowości w planie zagospodarowania 

przestrzennego odnośnie boiska w Głownie. Czy nikt z pracowników Wydziału tego 

wcześniej nie sprawdzał. 

 

Starosta Zgierski odparł, że była w tej sprawie obietnica z Miasta Głowna, że zdążą  

z przekształceniem planu, jednak tak się nie stało. 

 

Radny Witold Kosmowski podał, iż 30 września z radnym Grzegorzem Kuną składali 

wniosek do budżetu dotyczący budowy chodnika na drodze relacji Bratoszewice – Koźle, 

na odcinku od torów w Woli Błędowej do wiaduktu. Odpowiedź była, że inwestycja nie 

będzie realizowana, ponieważ nie znajduje się w strategii. Dziś Starosta powiedział,                

że pewne rzeczy, które się w strategii nie znajdują również są przyspieszane 

i realizowane. Także radni jeszcze raz by wnioskowali, aby Zarząd, jeśli będą 

oszczędności z inwestycji na terenie gminy Stryków, rozważył możliwość sporządzenia 

dokumentacji technicznej w roku 2017, a budowy chodnika w 2018 roku. W rejonie 

Strykowa ruch samochodów jest duży na każdej drodze w związku z firmami 

logistycznymi i naprawdę te chodniki w tych miejscowościach byłyby potrzebne.  

 

Starosta odpowiedział, iż nie jest możliwe zrealizowanie wszystkiego                                                 

w jednym czasie. W przyszłym roku w odniesieniu do gminy Stryków planowane jest 

wykonanie, w porozumieniu z Burmistrzem, inwestycji budowy chodnika  

w Bratoszewicach – od 14 do przejazdu kolejowego. W 2017 roku na terenie Strykowa 

mamy zaklepaną schetynówkę, zrobimy Smolice, chodnik w Tymiance i chodnik              

w Bratoszewicach oraz dokończenie 500 m w Pludwinach. Są to spore inwestycje.  

 

Radny Piotr Szewczyk zastanawiał się, czy nie wkradł się błąd, jeżeli chodzi o zadanie: 

przebudowa drogi powiatowej Nr 3134 E – Wola Grzymkowa - Zgniłe Błoto – Powiat 

200 tys. zł, gmina Aleksandrów 250 tys. zł i gmina Ozorków – 200 tys. zł dołożyła do 

drogi w Aleksandrowie. 

 

Starosta wyjaśnił, iż błąd wynika z rozliczeń. Wzajemnej pomocy sobie udzielamy                        

i to było zapisane na określone zadanie. Także są to pieniądze powiatowe, nie gminne. 

 

Radny Zbigniew Antczak zwrócił się do Starosty Zgierskiego o możliwość rozważenia 

wymiany nakładki na ul. Piłsudskiego pomiędzy ul. Barlickiego a ul. Piątkowską. 

Nawierzchnia uległa tam zniszczeniu w związku z pracami remontowymi prowadzonymi 

aktualnie na ul. Piątkowskiej. 

 

 

 



Starosta odparł, iż jest to poważna inwestycja. Wskazany przez radnego rejon Zgierza 

wymaga dużych środków. Mamy przyjęty harmonogram. Udzieliliśmy Miastu pomocy                

w kwocie 900 tys. zł na ul. Śniechowskiego, które możemy odzyskać w 2018 roku przy 

budowie skrzyżowania ul. Gałczyńskiego z ul. Parzęczewską. Nie zobowiąże się na 

chwilę obecną, iż nakładka zostanie wyremontowana. 

 

Radny Dominik Gabrysiak po raz kolejny zwrócił uwagę, iż wydatkowane są środki na 

projekty, których nie można złożyć, gdyż są niezgodne z regulaminem. 

 

Starosta wyjaśnił, iż w kwestii wzmiankowanych przez radnego projektów Urząd 

Marszałkowski tworzy zasady przyznawania środków. Nie ma jeszcze klarownych zasad 

przyznawania tych środków, co w konsekwencji może czasem narażać na koszty. 

Wstępne założenia były takie, okazało się, że jest trochę inaczej.  

 

Radny Dominik Gabrysiak podkreślił, iż regulamin opublikowany był 28 października,  

a dokumentację zleciliśmy 14 listopada, mimo że z regulaminu jasno wynikało, iż boiska 

się nie kwalifikują.  

 

Starosta odparł, iż będą podejmowane próby uzyskania środków z innych źródeł  

na realizację tych projektów, ale nie nastąpi to w roku 2017.  

 

Komisja przy 8 głosach za 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                       

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2017-2026 po autopoprawkach. 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały. Jednocześnie zasygnalizował, iż pojawią się jeszcze 

kolejne autopoprawki, które znajdą się w propozycjach na sesji.  

 

Radny Witold Kosmowski zastanawiał się, czy jest sens w dniu dzisiejszym 

przeprowadzać głosowanie nad autopoprawkami, skoro mają się pojawić kolejne.  

 

Radny Zbigniew Antczak zwrócił uwagę, iż wszystkie informacje radni powinni otrzymać 

na 7 dni przed sesją, a nie w ostatniej chwili.  

 

Starosta powiedział, że może tylko przeprosić za nieprzekazanie we wcześniejszym 

terminie materiałów. Jednak Urząd Marszałkowski przełożył termin składania wniosków 

na szkoły do 22 grudnia, stąd też zmiana terminu sesji z 23 na 22 grudnia, żeby można 

złożyć te wnioski. Zmiana boisk na salę gimnastyczną spowodowała, że w czasie nie 

wyrobiliśmy się, bo fizycznie to przedłużenie było bodajże o 3 tygodnie. Trzeba było 

zrobić studium wykonalności, zapisać w budżecie i tego czasu fizycznie brakuje. Także 

nie wynika to ze złej woli, czy zaniedbania kogokolwiek, tylko z sytuacji, która się po 

prostu stworzyła. Podejście rygorystyczne i nieprzyjęcie tych propozycji Zarządu  

uniemożliwi składanie wniosków, ale jeżeli będzie taka wola Rady to wniosków nie 

złożymy. 

 

Radny Witold Kosmowski zgodził się, że przy środkach unijnych trzeba czasem coś pisać 

szybko. Zapytał, czy na najbliższym posiedzeniu w styczniu, Komisja mogłaby się 

zapoznać z wnioskami, które zostały złożone.  

 

Starosta odpowiedział, iż nie  ma żadnego problemu.  



 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie dotyczącym 

Komisji. 

 

Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 27/16 z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

 

Ad. 6 

Radny Witold Kosmowski chciał wiedzieć, na jakim etapie jest inwestycja droga w 

Trojanach.  

 

Starosta przekazał, iż jest złożony wniosek o pozwolenie na budowę w Wydziale 

Budownictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Witold Kosmowski dopytywał, czy naliczamy karę umowną w związku z tym,  

że dokumentacja jest oddana po terminie. 

 

Starosta potwierdził. 

 

Radny Witold Kosmowski zapytał, czy rozliczona jest już inwestycja ul. Konstantynowska           

w Zgierzu  i czy te środki są już w budżecie, czy dopiero będą. 

 

Starosta poinformował, że środków nie ma. Środki mogą być natomiast po formalnym 

zakończeniu prac. Ze względu na to, że wykonawca się nie wyrobił jest faktura częściowa                

i  w związku z tym są naliczane kary. Formalnie inwestycja nie została zakończona, na dzień 

dzisiejszy dokańczane są jeszcze fragmenty chodnika.  

 

Naczelnik Robert Kowalski dodał, iż kary są naliczane od dnia 30 listopada w kwocie około 

12.000 zł dziennie.  

 

Radny Witold Kosmowski był zainteresowany, czy prawdą jest, że jeden z inspektorów 

Wydziału Budownictwa zostanie przeniesiony do Strykowa, jeżeli tak to czym jest to 

spowodowane. 

 

Starosta potwierdził, że jeden z pracowników rzeczywiście chce przejść do Strykowa. 

Burmistrz wystosował odpowiednie porozumienie, które nie jest jeszcze podpisane. Zostanie 

podpisane, gdy pracownik rozliczy się ze wszystkich spraw, które tutaj rozpoczął. W chwili 

obecnej pracownik ten przebywa na zwolnieniu lekarskim. Nie można zakazać pracownikowi 

zmiany pracodawcy.  

 

Radny Witold Kosmowski dopytywał, czy porozumienie to może zostać podpisane jeszcze  

w grudniu, czy w styczniu. 

 

Starosta odparł, iż nie posiada takiej wiedzy, gdyż pracownik musi najpierw wrócić ze 

zwolnienia lekarskiego i dokończyć rozpoczęte przez niego sprawy, dopiero wtedy będzie 

możliwość jego przejścia. 

 

Radny Władysław Sobolewski nawiązał do uchwał dotyczących dyżurów aptek. W Dzienniku 

przeczytał artykuł, że „sądy do niedawna trzymały stronę samorządów wymuszając na 

aptekarzach stosowanie się do uchwał. Ostatnia decyzja WSA w Poznaniu zmienia jednak 

wszystko. Uchwałę o dyżurach zaskarżyło troje aptekarzy, a sąd przyznał im rację 

uzasadniając, że szczególna rola apteki nie może być podstawą do nadmiernego obciążenia 



obowiązkiem pracy we wskazanych porach. Sąd dodał, że samorządy powinny stosować się 

do przesłanki, która jest w prawie farmaceutycznym, czyli dyżury dostosowywać do potrzeb 

ludności”. Radny zaznaczył, iż chodzi w istocie o to, aby nie trzeba było płacić, bo teraz jak 

to pójdzie w świat, aptekarze będą się odwoływać, że zmuszamy ich uchwałą do dyżurów.  

 

Starosta stwierdził, że uchwały w sprawie dyżurów aptek są wynikiem porozumienia między 

samorządem aptekarskim, aptekarzami i samorządem terytorialnym. Do tej pory nie mieliśmy 

do czynienia z narzucaniem na siłę poszczególnym aptekom dyżurów. Jeśli się to zmieni                  

i taka sytuacja zaistnieje, to wówczas takich uchwał nie musimy podejmować. Z informacji 

prasowych można się doczytać, że zostanie ograniczona ilość aptek. 

 

Radny Zbigniew Antczak był zainteresowany realizacją odwodnienia na ulicy Piłsudskiego 

do ul. Andrzeja.   

 

Naczelnik Robert Kowalski odparł, iż prace mogą ruszyć w styczniu. 

 

Radny Michał Pieruń nawiązał do przewidzianej w projekcie budżetu na 2017 rok kwoty              

40 tys. zł odnośnie skrzyżowania ul. Gałczyńskiego z ul. Parzęczewską w Zgierzu.                          

Czy wiadomo już, jaki będzie zakres tej inwestycji. 

 

Naczelnik Robert Kowalski odpowiedział, że zaczynamy z takim założeniem, jak poprzednio 

i tym co wiemy z tego roku. Jednak we wniosku będzie dopisane, że projektant będzie 

zobowiązany do aktualizacji, na wypadek gdyby przyszły jakieś nowe założenia będzie 

zobowiązany je wprowadzić. 

 

Przewodniczący Komisji przekazał, iż przeczytał w gazecie artykuł, w którym wskazano,                

iż na wniosek radnego Dominika Gabrysiaka Wydział Komunikacji zostaje przeniesiony do 

Ozorkowa. W związku z tym nie wie, do kogo należy kierować pytanie - czy do Starosty,           

czy do radnego - kiedy ten Wydział zostanie przeniesiony. Radny przyznał, że artykuł ten 

trochę go zdenerwował. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 28 posiedzenia Komisji. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

     

Protokołowała        

 


